

Yıllar İtibariyle asgari Ücret Tablosu		
Uygulama Süresi	16 Yaşından Büyüklər	16 Yaşından Küçükler
01.01.2017-31.12.2017	1.777,50	1.777,50
01.01.2016 -31.12.2016	1.647,00	1.647,00
01.07.2015 -31.12.2015	1.273,50	1.273,50
01.01.2015 -30.06.2015	1.201,50	1.201,50
01.07.2014 -31.12.2014	1.134,00	1.134,00
01.01.2014 -30.06.2014	1.071,00	1.071,00
01.07.2013 -31.12.2013	1.021,50	877,50
01.01.2013 -30.06.2013	978,60	839,10
01.07.2012 -31.12.2012	940,50	805,50
01.01.2012 -30.06.2012	886,50	760,50
01.07.2011 -31.12.2011	837,00	715,30
01.01.2011 -30.06.2011	796,50	679,50
01.07.2010 -31.12.2010	760,50	648,00
01.01.2010 -30.06.2010	729,00	621,00
01.07.2009 -31.12.2009	693,00	589,50
01.01.2009 -30.06.2009	666,00	567,00
01.07.2008 -31.12.2008	638,70	540,60
01.01.2008 -30.06.2008	608,40	515,40
01.07.2007 -31.12.2007	585,00	491,40
01.01.2007-30.06.2007	562,50	476,70
01.01.2005 - 31.12.2005	488,70	415,80
01.07.2004 -31.12.2004	444.150.000,00	378.000.000,00
01.01.2004 - 30.06.2004	423.000.000,00	360.000.000,00
01.01.2003 - 31.12.2003	306.000.000,00	256.500.000,00
01.07.2002 - 31.12.2002	250.875.000,00	213.210.000,00
01.01.2002 - 30.06.2002	222.000.750,00	188.700.750,00
01.08.2001 -31.12.2001	167.940.000,00	142.749.000,00
01.07.2001 -31.07.2001	146.947.500,00	124.920.000,00

Asgari Ücret ve Yasal kesintiler		
01.01.2017-31.12.2017 Dönemi	16 Yaşından Büyüklər	16 Yaşından Küçükler
Brüt Ücret	1.777,50	1.777,50
Sigorta Primi İşçi Payı	248,85	248,85
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Payı	17,78	17,78
Gelir Vergisi Matrahı	1.510,87	1.510,87
Gelir Vergisi	226,63	226,63
Damga Vergisi	13,49	13,49
Kesintiler Toplamı	506,75	506,75
AGİ (Bekar ve çocuksuz)	133,31	133,31
Net Ücret	1.404,06	1.404,06

Asgari Ücrette İşveren Katkısı	
01.01.2017-31.12.2017 Dönemi	
Sigorta Primi İşv. Payı (% 20.5)	364,39
İşs. Sig. Prm. İşv. Payı (% 2)	35,55
Toplam İşveren Katkısı	399,94